
Referat for den ordinære generalforsamling i Lyngby Svømmeklub 13. marts 2025 

Formanden bød velkommen, takkede for fremmødet, klubbens sponsorer og 
samarbejdspartnere samt gennemgik dagsordenen. 

1. Valg af dirigent  

Bestyrelsen indstillede Morten Bollesen, der blev valgt.  
Dirigenten bemærkede, at generalforsamlingen var lovligt indkaldt jf. vedtægterne §9 punkt b 
 
Valg af referent  
Bestyrelsen indstillede Stine Arneskov, der blev valgt.  

3. Bestyrelsens beretning for det forløbne år  

Formand afgav bestyrelsens beretning, som blev indledt med et kig på klubbens økonomi, som 
har været et fokuspunkt i det forgangne år for at komme i balance. Det forgangne år har været 
et år med både muligheder og udfordringer for Lyngby Svømmeklub. Økonomisk har vi oplevet 
vækst i medlemsantal, vækst i sponsorindtægter men også udfordringer med stigende 
driftsomkostninger og faldende deltagere på vores camps.  

Vi har arbejdet på at sikre en stabil økonomi gennem nye sponsorater, effektivisering af driften, 
justering af kontingenter, og vi er tilfredse med, at vi har kunnet fastholde sunde finanser, 
investere i faciliteter og støtte vores konkurrencesvømmere.  

For det kommende år vil vi fortsat fokusere på økonomisk bæredygtighed, fondsansøgninger, 
medlemsvækst, så vi kan styrke klubbens fundament for både bredde- og elitesvømning.  

Samtidig har der været arbejdet intenst med forbedrede sportslige resultater i 
Konkurrenceafdelingen, som fortsat når nye højder bl.a. ved, at årgangsgruppen placerede sig 
som de bedste i DK, klubben fik en 3. plads ved Danske Mesterskaber for hold i 2. Division 
samt flere udtagne til landsholdet. For breddeidrætten har det været centralt at sikre 
tilstrækkeligt med trænerressourcer, øge fagligheden gennem forskellige tiltag samt arbejde for 
inklusion af nye målgrupper i foreningslivet. 

Der har fortsat været udfordringer med facilitetsmangel pga. den store efterspørgslen, og 
behovet for frivillige har aldrig været større pga. det høje aktivitetsniveau, og det er ofte svært at 
finde tilstrækkeligt mange frivillige eller rette kompetencer. 

Vores vision er fortsat at være en af Danmarks stærkeste svømmeklubber, både hvad angår 
konkurrence, talentudvikling og breddeidræt, samt en fantastisk arbejdsplads. 

Formanden afsluttede med en stor tak til alle, der har bidraget til succesen i 2024. 

Der var ingen bemærkninger til årsberetningen.  

4. Forelæggelse af årsrapport (inkl. revideret regnskab) for det forløbne år til godkendelse  

Kassereren præsenterede årsrapporten 



Resultatet i 2023 gik klubben forventeligt ud med et underskud på kr. 136.777. 

Resultatet i 2024 endte med et overskud på kr. 271.097, hvilket bl.a. skyldes kapitalisering af 
kontingentstigningerne, som blev vedtaget sidste år. 

Det fulde resultat foreslås overført til foreningens egenkapital, hvilket dermed udgør kr. 1.490.209 

Kassereren præsenterede en blank revisionspåtegning. 

Årsrapporten blev godkendt uden bemærkninger.  

5a. Godkendelse af evt. vederlag til bestyrelsen  

Kassereren præsenterede forslaget til vederlag. Der var ingen ændringer i forhold til sidste år, og 
dermed foreslogs en fastholdelse af samme praksis som tidligere år i form af tøj samt 
kontingentnedsættelse for 1 barn og/eller medlemmet selv. 

Vederlaget blev godkendt uden bemærkninger.  

5b. Forelæggelse af bestyrelsens budgetforslag for det kommende år til 
godkendelse, herunder  fastsættelse af kontingent, jf. vedtægternes §5.  

Kasserer fremlagde budgettet og herunder en indeksregulering af kontingentet for alle hold med 2 
% i snit.  

Hovedbudskabet var, at der i budgettet for 2025 er forudsat flere sportslige aktiviteter og 
stigende lønudgifter, idet nogle to nyansættelser har fuldårseffekt. 

Der er budgetteret med et overskud på ca. 100.000 

Budgetforslaget blev godkendt uden bemærkninger.  

6. Valg af kasserer (for 2 år)  

Bestyrelsen indstillede til genvalg Kenneth Mollerup, som blev valgt.  

7. Valg af sekretær (for 2 år) 

Bestyrelsen indstillede til genvalg Torben Hansen, som blev valgt.  

8. Valg af bestyrelsesmedlemmer (for 2 år) 

Bestyrelsen indstillede til genvalg Anne Gammelgaard, Pernille Feldt-Sørensen og Tom 
Zøllner, som alle blev valgt.  

9. Valg af 2 suppleanter (for 1 år)  
Bestyrelsen indstillede til genvalg Rikke Andersen og valg Emma Bjørnholdt, som begge blev valgt. 

10. Valg af eksterne revisorer (for 1 år)  



Bestyrelsen indstillede til genvalg Inforevision, som blev valgt.  

12. Eventuelt  

Der kom en opfordring fra et medlem om at varslet om generalforsamling 
placeres på forsiden af hjemmesiden og ikke kun på Facebook og på en 
underside på hjemmesiden. 

Referatet er godkendt af dirigent, Morten Bollesen den 25. marts 2024  

______________________________ 




